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U okviru akcije “Zasadi drvo, probudi svest”, koja se održava na nivou celog

Javnog preduzeća Srbija Šume i traje već 5 godina, Šumska uprava Raška je u

saradnji sa Adriatic Metals Srbija organizovala akciju pošumljavanja zemljišta

površine od 1 hektara u selu Badanj na lokaciji Jadovnik. Naša kompanija je

pre dve godine izrazila želju da učestvuje u ovoj akciji i kupila 2500 sadnica

smrče čija je sadnja započeta danas. U dvodnevnoj akciji pošumljavanja

učestvovali su svi naši zaposleni, podeljeni u dve ekipe.

Inače, prema redovnom godišnjem planu za Šumsku upravu Raška

predvidjeno je pošumljavanje od oko 30 hektara, od kojih je već pošumljeno

24 hektara. Ovakve akcije se organizuju i u Šumskim upravama Novi Pazar i

Tutin, i u roku od godinu dana se uglavnom pošumi oko 90-100 hektara, u

zavisnosti od uslova koje pruži odredjena godina.

Sa obzirom na to da je društvena odgovornost temelj svih poslovnih

aktivnosti naše kompanije, i da dugi niz godina uspešno saradjujemo sa JP

Srbija Šume i Šumskom upravom Raška, rado ćemo i u buducnosti učestvovati

u akcijama ovog tipa.

Akcija pošumljavanja u selu Badanj
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Kako ste se osećali kada ste počeli da radite za Adriatic Metals
Srbija, a kakvi su Vaši utisci sada?

Bila sam uplašena da li ću se uklopiti u kompaniju i tim. Međutim,
zahvaljujući kolegama i načinu na koji su me prihvatili, vrlo brzo sam se
osetila kao kod kuće. Adriatic Metals je godinama unazad radio na svom
imidžu u svetu i kod nas, tako da sam vrlo ponosna što sam jedna od
zaposlenih u ovoj kompaniji.

Šta Vam se najviše sviđa u Raški?

Mislim da mi Raščani ne možemo izdvojiti jednu stavku po kojoj volimo
našu Rašku. Naša varošica je bogata istorijom, prirodnim lepotama,
manastirima, ukusnom hranom i gostoprimljivim ljudima. Možda je taj
skup svega u jednom malom gradu ono što volim u Raški.

Koji je Vaš omiljeni restoran?

Poznato je da smo mi Raščani veliki gurmani. Svi naši restorani imaju
dobru i kvalitetnu hranu. Jedino po čemu se razlikuju je ambijent. Mesto
koje meni odgovara i po ambijentu i po ukusu je „La Toscana“.

Da li imate neki hobi i koji?

Vrlo je teško uklopiti hobi u raspored žene koja radi, majka je četvoro
dece i živi na selu. Najviše volim kada imam slobodno vreme koje mogu
da iskoristim za šetnju. Tako da je za mene šetnja hobi.

Da li se nakon radnog vremena družite sa kolegama?

Kad god mi vreme dozvoli, volim da sednem sa svojim koleginicama i
popijem kafu. Uvek imamo lepih tema za razgovor nevezanih za posao.
Tu su i sva naša kolektivna druženja koja ne propuštam, jer su puna
pozitivne energije koju pamtite do kraja života.

Kako vidite sebe u budućnosti i kako vidite grad Rašku u
budućnosti?

Nadam se da ću biti deo tima ako jednog dana Adriatic Metals bude
otvarao rudnik u Raški. To bi takođe uticalo na razvoj naše varošice, jer bi
obezbedilo siguran posao za mnoge naše sugrađane i zdražavanje
mladih ljudi u njoj. 

Imate li neku poruku za mlade ljude koji tek počinju da grade svoju
karijeru?

Mladi ljudi misle da su volja i znanje presudni za građenje karijere. Jesu
bitni, ali ne i presudni faktor. Ako želite da napredujete i da iza sebe
imate ljude koji veruju u vaše sposobnosti i vašu reč, morate to da
dokažete svojim radom i delima.

Gde ste rođeni?

Rođena sam i živim u Raški.

Koliko dugo radite za firmu Adriatic Metals Srbija?

Za Adriatic Metals radim već pet godina.

Čime ste se bavili pre nego što ste se priključili firmi?

Ranije sam takođe radila za jednu rudarsku kompaniju na sličnim
poslovima.

Šta Vam se najviše sviđa u poslu kojim se bavite?

U poslu kojim se bavim najviše mi se sviđa dinamika i raznolikost koju
donosi moja pozicija. Moj posao se sastoji od više stvari koje radim iz
oblasti administracije i nabavke, i samim tim nije monoton i jednoličan.

Koji su najveći izazovi sa kojima ste se susreli na poslu i kako ste ih
rešili?

Najveći izazov za mene je nabavka nekih novih elemenata koji su potrebni
za nesmetano funkcionisanje geološkog tima, bilo da je to oprema za rad ili
tehnička podrška. Rešavanje tih izazova se može postići dobrom
komunikacijom, kao i ozbiljnom i odgovornom pristupu samom zadatku.

Kada se osvrnete na svoj rad u Adriatic Metals Srbija, da li vam je ovaj
posao doneo neka nova iskustva, znanja?

Naravno. Pored toga što zaposleni, sa godinama provedenim u nekoj
kompaniji razvija svoje sposobnosti i veštine, mislim da je Adriatic Metals
jedina kompanija koja u okviru svog poslovanja radi na edukaciji i
usavršavanju svojih zaposlenih kroz razne radionice.
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Intervju sa Marijom Mladenović
Asistent administracije i nabavke 

12. Oktobra ove godine realizovana je donacija kompanije Adriatic

Metals u vidu 400 metara creva za lokalni vodovod sela Tiodže. Desetak

meštana sela, uz pomoć naših zaposlenih i jedne radne mašine firme

TNT Minerals, izvršilo je zamenu starog creva ispod samog

vodoizvorišta. Zamenjeno crevo je bilo neadekvatno i do sada je mnogo

puta pucalo i izazivalo prestanak vodosnabdevanja. Ovom donacijom je

u velikoj meri rešen dugogodišnji problem koji je uzrokovao brojne

poteškoće meštanima sela Tiodže.

Važno nam je da naglasimo da su stanovnici ove lokalne zajednice

velikodušno su delili ovaj vodovod sa našom kompanijom u

prethodnom periodu, i da smo ovom donacijom želeli da im za to

iskažemo zahvalnost.

Donacija vodovodnog creva selu Tiodže


